

مِهْ وَمُوَّاثُرُ سَرَّاتُرُهُ ثَمْرًا (IUL)13-K1/13/2017/12

ور رسررود کردوم

وا خراربه دور	مرَجِ سُوْيَرْ عَامْرُ إِ	برنزوره سرسه مروا	אינטישט ייניי אינטישט יינייי	
-/30,000مر	-/500مر	TES/2017/G-03	ج شر 1 ک 15 کر کرکو کردی سوی سری بر کردو شرع ا کرتر میروش کرکوری (رد، رور، مر در کرد)	
-/75,000مر	-/1500مر	TES/2017/G-04	ى ئىر 6 كى ئىرى 10 ئىرىنى ئۇسۇ ۋىدۇرۇشۇ دىرۇدۇسۇ ئۇتى ئىرىنى ئۇتۇمد (در، دىر كىرىدۇ)	

- 3. بُرَجْعُ مُعْ يَّ مُعَالِمُ مِعَ وَجِ دَبِرُهُ مُرَّفِرُهُ لِمُرْمَرُهُ مُسْرَةً وَسَمُرَاءُمُ وَمِالْرَمُرُكِيْ فَيُسْرَهُ. وَعَالَمُ مُنْ مُعَالِمُ وَمُرَاءُهُ فَيَعَلَمُ مُعَالِمُ فَيْ مُرْمُونُ وَالْمُعَلِمُ وَمُرْمُونُ وَالْمُعَلِمُ وَمُرْمُونُ وَالْمُعَلِمُ وَمُرْمُونُ وَالْمُعَلِمُ وَمُرْمُونُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعُونُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَلَا مُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعَلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعِمُ وَالْمُعِلِمُ والْمُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ مِنْ مُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ و
- 5. ڇَوَسُ رَدُوْسُ رَسُرَسُ 2017 وَ مِنْ 9 وَ فَرَسُومِ مَرُورُو 11:00 وَمِرَبُوْ يَرُونُ الْمَرْسِرُوسُوْ عَر الْمُعْسَدُونَ فَيُوَلِّمُونَ الْمُورُونُونَ عِوْسُهُ الْمُسْرِقُ اللَّهِ الْمَرْدُونُ اللَّهُ اللّ

﴿ ﴿ وَهِرُونَى اللَّهِ وَالْمُونَا لِمُوالِمُ اللَّهُ اللَّهِ اللَّهِ اللَّهِ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ ا الْمُرُّفِينَا : 3349102

shazleena.ibrahim@finance.gov.mv : بر-ؤرثر

3349106

tender@finance.gov.mv:

Shep



Reference Number: (IUL)13-K1/13/2017/12

INVITATION FOR BIDS

1. The Ministry of Finance and Treasury, on behalf of Ministry of Environment energy (the Employer), invites bids from local and international eligible and qualified bidders for the below mentioned projects.

Project Name	Project Number	Registration Fee	Bid Security Amount
Supply and Delivery of Composting Equipment to Zone 1, 15 Islands (Ha, Hdh and Sh. Atoll)	TES/2017/G-03	MVR 500/-	MVR 30,000/-
Supply and Delivery of Waste Management Equipment to Zone 6 and 7, 10 Islands (Ga, Gdh Atoll)	TES/2017/G-04	MVR 1500/-	MVR 75000/-

- 2. The Bidder shall be registered to submit a bid upon payment of a non-refundable Registration fee, specified for the project above from 29th January 2017 to 28th February 2017 between 0830hrs and 1330hrs on all working days in order to register in the tender. A complete set of bidding documents in electronic format shall be available for download from the Ministry of Finance and Treasury's website www.finance.gov.mv
- 3. The Bidder shall furnish a bid security of the amount specified in clause 1 of this Invitation for Bids which shall be valid for 148 days from the date of bid opening.
- 4. Any clarifications to the project may be sent to the address in clause 6 of this invitation for bids on or before 1330 Hours Maldivian Time on Thursday, 23th February 2017
- 5. Bids shall be valid for a period of **120 days** from the date of bid opening and shall be delivered to the Ministry of Finance and Treasury at the address specified in Clause 6 of this Invitation for Bids, on or before **1100 hrs Maldivian Time on 9th March 2017**, at which time they will be opened in the presence of the Bidders who wish to attend the bid opening. Late bids will be rejected.
- 6. Bidders may obtain further information from the following address:

Public Procurement Section Public Procurement Division Ministry of Finance and Treasury, Ameenee Magu, Malé, Maldives,

Tel: (960) 3349102, (960) 3349106

E-Mail: shazleena.ibrahim@finance.gov.mv

Copy to: tender@finance.gov.mv

Stage